
Rada Miejska w Kunowie 
Komisja Budżetu i Oświaty  

Protokół nr 7.2025 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Oświaty 

w dniu 25 kwietnia 2025 r. 

 
Obrady rozpoczęto 25 kwietnia 2025 o godz. 12:20, a zakończono o godz. 12:36 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 radnych. 

Obecni: 

1. Arkadiusz Farys 
2. Jarosław Jałocha 
3. Sylwester Jedlikowski 
4. Beata Łukawska 
5. Marek Mikos 
6. Maria Pająk 
7. Marcin Pastuszko 
8. Piotr Rakoczy 
9. Cezary Szwajda 
10. Grzegorz Wanat 
11. Donata Zębala 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
 
Dyskusja : 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda otworzył posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty i przywitał 
wszystkich obecnych oraz przybyłych gości. W posiedzeniu brało udział 10 członków Komisji Budżetu  
i Oświaty oraz zaproszeni goście. Nieobecny nieusprawiedliwiony - radny Jarosław Jałocha. 
Przewodniczący stwierdził kworum do prac Komisji.  
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 1. 
 

2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 
 
Planowany porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia.  
3. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kunów na lata 2025-2044. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Kunów na 2025 rok. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Zakup łóżek, szafek i taboretów 



dla Oddziału Urologicznego i Oddziału Chirurgicznego Wielospecjalistycznego Szpitala  
w Ostrowcu Świętokrzyskim". 

6. Zakończenie posiedzenia.   
 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że posiedzenie komisji zostało zwołane na 
podstawie złożonego wniosku Pana Burmistrza z dnia 23.04.2025 r. w związku z koniecznością 
pilnego podjęcia uchwał.   
Ponadto Przewodniczący nadmienił, że porządek posiedzenia zawiera 6 punktów i zapytał, czy ktoś  
z radnych wnosi uwagi do porządku posiedzenia.  
Nie zgłoszono żadnych uwag.  
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poddał pod głosowanie porządek posiedzenia. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku posiedzenia. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, Marcin 
Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
NIEOBECNI (1) 
Jarosław Jałocha 

 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła proponowany 
porządek posiedzenia.  
 
Kopia wniosku o zwołanie sesji nadzwyczajnej stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
Porządek posiedzenia komisji stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 2. 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2025-2044. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił o omówienie projektu uchwały Panią Danutę Fijas 
Skarbnika Gminy.  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2025-2044. 
 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Skarbnik za omówione zmiany do projektu 
uchwały i zapytał radnych, czy są jakieś pytania?  
 
Radna Donata Zębala poprosiła o przybliżenie informacji dotyczącej zwiększenia nakładów o kwotę 
21 915,00 zł na realizację przedsięwzięcia  pn.: „Rozbudowa drogi Nr 336047T ul. Ogrodowej  
w Kunowie”  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że są to środki  przeznaczone na wypłatę odszkodowań 
za zajęcie działek pod ww. inwestycję.   



Radna Donata Zębala poprosiła o przybliżenie powodu zmiany nazewnictwa przedsięwzięcia  
z „Rozbudowa systemu sieci wodociągowej w Kunowie” na „Rozbudowa systemu sieci wodociągowej 
w gminie Kunów”. 
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że Gmina Kunów nie uzyskała wnioskowanego 
dofinansowania na przedsięwzięcie pn.: „Rozbudowa systemu sieci wodociągowej w Kunowie”  
w związku z powyższym zmieniono nazwę zadania na: „Rozbudowa systemu sieci wodociągowej  
w gminie Kunów”, dzięki której będą realizowane bieżące naprawy sieci wodociągowej na całym 
terenie gminy Kunów.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poinformował, że przepompownia wody  
w Nietulisku Dużym (Górnym) uległa trzeci raz uszkodzeniu i nie da się jej naprawić w związku  
z powyższym środki przeznaczone na ww. zadanie mogłyby pokryć zakup nowej pompy.    
 
Radny Sylwester Jedlikowski poprosił o przybliżenie informacji dotyczącej przedsięwzięcia pn.: 
„Prowadzenie punktu konsultacyjno-informacyjnego w ramach programu Czyste Powietrze”. 
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że Gmina Kunów otrzymuje z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska środki na wyposażenie punktu konsultacyjno-informacyjnego  
w ramach programu Czyste Powietrze. Środki mogą zostać przeznaczone na wykup reklamy w prasie, 
zakup komputera, tablicy itp.  
 
Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska dodała, że w ramach pozyskanych środków nie będzie 
zatrudniona nowa osoba, konsultacje będą prowadzone tak jak dotychczas przez pracownika 
Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej.  
 
Radni nie zgłosili więcej pytań ani uwag.  
Przewodniczący poprosił o wyrażenie opinii w formie głosowania. 

  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2025-2044. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, Marcin 
Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
NIEOBECNI (1) 
Jarosław Jałocha 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 
2025-2044. 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 3. 
 

 

 



4. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2025 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił o omówienie projektu uchwały Panią Danutę Fijas 
Skarbnika Gminy.  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2025 rok. 
 
Radny Sylwester Jedlikowski poprosił o przybliżenie informacji na temat zwiększonych wydatków na 
zadanie związane z profilaktyką i przeciwdziałaniem problemom alkoholowym.  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że w ramach tego zadania organizowany jest Gminny 
Dzień Dziecka.  
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Skarbnik za omówione zmiany do projektu 
uchwały i zapytał radnych, czy są jakieś pytania?  
Radni nie zgłosili więcej pytań ani uwag.  
Przewodniczący poprosił o wyrażenie opinii w formie głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2025 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, Marcin 
Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
NIEOBECNI (1) 
Jarosław Jałocha 

 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 
2025-2044. 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 4. 

 

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. 
"Zakup łóżek, szafek i taboretów dla Oddziału Urologicznego i Oddziału 
Chirurgicznego Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu Świętokrzyskim". 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił o omówienie projektu uchwały Panią Aleksandrę 
Bernaciak Kierownika Referatu Oświaty i Spraw Społecznych.   
 



Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandrę Bernaciak omówiła projekt uchwały  
o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu  
z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Zakup łóżek, szafek i taboretów dla Oddziału 
Urologicznego i Oddziału Chirurgicznego Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu 
Świętokrzyskim". 
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. "Zakup łóżek, szafek i taboretów dla 
Oddziału Urologicznego i Oddziału Chirurgicznego Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu 
Świętokrzyskim". 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, Marcin 
Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
NIEOBECNI (1) 
Jarosław Jałocha 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 
2025-2044. 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 5. 

 

 

6. Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował członkom Komisji oraz gościom za udział  
w posiedzeniu i zamknął posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty.  

 

Nagranie z posiedzenia komisji stanowi załącznik Nr 8 do protokołu (płyta CD). 

 
 

  

 

 

  

 

Przygotował(a): Paulina Biernat 



 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


